

5G 商業寬頻服務計劃 條款及細則

- 以上服務計劃只適用於擁有有效商業登記之公司。如公司之商業登記於承諾期屆滿前失效，香港移動通訊有限公司(「CSL」)保留權利將服務計劃更改為 csl.的當前收費。
- 此服務計劃豁免每月 \$18 港鐵 / 隧道 / 流動電訊牌照 / 行政費。
- 若於承諾期完結之前終止合約，你須支付提前終止費用，即剩餘承諾期的月費總和，我們亦有可能向你收取你所獲取的禮品及獎品價值總和。若你的服務計劃或其任何部分被暫停或限制，5G 額外 SIM 卡(如適用)亦會被暫停或限制。
- 此服務計劃沒有通話/短訊服務，不設增值本地流動數據用量/數據滾滾存。
- 服務計劃包括本地流動數據每月 250GB，其後可繼續使用本地流動數據服務而不受速度限制。然而客戶所享用的網絡資源將因應網絡情況而分配會較少，客戶的流動數據體驗或會受到影響。客戶所體驗之實際速度會相當地少於最高下載速度，並會因應不同因素而有所影響，包括互聯網之實際情況、伺服器運作速度、網絡性能、覆蓋範圍、地點、所使用之電腦或裝置、硬件、軟件及其他因素。
- 「5G」服務計劃使用 5G 網絡。只適用於指定 5G 網絡覆蓋地區及客戶需使用指定可支援的裝置。然而客戶所體驗之實際速度會少於網絡規格，並會因應所使用之裝置、地點、網絡情況及其他因素而有所影響。
- 除非另有註明，服務計劃內包含之使用量只適用於本地使用。
- 服務計劃內包含之使用量只供該賬單月內使用，餘額不能累積至下一個賬單月並會於該賬單月被取消。
- 免費增值服務只適用於承諾期內。
- 以上增值服務需受個別合約計劃之有關條款及細則約束，詳情請參閱有關申請表。在任何情況下，Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited 擁有最終決定權。
- SafetyNet 受流動通訊服務協議及第三者供應商的條款及細則約束，此等條款及細則會不時更改而不作另行通知。詳情請參考：<https://www.hkcscl.com/tc/network-protection/>
- CSL 並非禮品之生產商或供應商，故此不會承擔與禮品有關之任何法律責任。
- CSL 保留一切決定之最終決定權。

Terms & Conditions

- The above service plans is applicable to companies with valid business registration. CSL Mobile Limited ("CSL") reserves the right to change your Service Plans to the prevailing rate of csl. if business registration of company becomes invalid before the expiry of the Commitment Period.
- This service plan waives an MTR/Tunnel/Mobile License/Administration Fee of HK\$18 per month.
- In case of early termination of any Mobile Service during the Commitment Period, you are required to pay an early termination charges and the remaining balance of the Rebate will be forfeited immediately, we may also charge you the full value of gifts and premiums you received in addition to any Early Termination Charges you are required to pay.
- This service plan has no Voice/SMS service, and not allow local data top up/Piggy bank data carry forward service.

- The service plan includes 250GB monthly local data. When your mobile data usage reaches the monthly local data entitlement, you can continue to use the mobile data service without speed throttling. However, you will be allocated with less network resources for access subject to the prevailing network conditions and your experience may be affected. Actual speeds experienced will be considerably less than the network specifications and will be affected by Internet conditions, server speeds, network conditions, coverage, location, device used, hardware, software, usage levels and other factors.
- This service plan uses 5G spectrum, which is only available for designated locations with the use of compatible devices. Actual speeds customers experience will be less than the specifications and will be affected by the device used, location, network conditions and other extraneous factors.
- Unless otherwise specified, Service Plan included usage applies to local use only.
- The included usage is applicable to the Commitment Period. Any unused usage will be forfeited at the end of Commitment Period.
- The complementary value-added-service is only applicable within the commitment period.
- The Value-Added Services are subject to the relevant terms and conditions of individual contract plans. Please refer to the relevant application form for details. Any decisions made by Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited shall be final and conclusive under any circumstances.
- The Safety Net is also subject to the terms and conditions of the Mobile Service Agreement and the terms and conditions of any third party suppliers as may be amended from time to time. Please refer to: <https://www.hkcsl.com/en/network-protection/>
- CSL is not the supplier or manufacturer of the gifts or premium and shall not be held liable for any loss or damage arising from it.
- CSL reserves the right to make all final decisions in case of any dispute.